

國立清華大學徵聘教師
Faculty Openings
National Tsing Hua University

國立清華大學徵聘教師之公告請參見各院/系/所網站，名額需求、截止日期等資訊持續更新中，以下僅供參考。

Please refer to websites of Colleges /Department /Institutes in NTHU for updated information.

● **國立清華大學化學系誠徵專任教師**

Faculty Openings

Department of Chemistry

National Tsing Hua University

公告網址：<http://www.chem.nthu.edu.tw/p/404-1328-198677.php>

[徵才] 化學系誠徵專任教師 (109.08.30 截止收件)

國立清華大學化學系將於 110 或 111 學年度 < 2021 年 8 月 1 日或 2022 年 2 月 1 日起聘 > 甄聘 2-3 位專任助理教授或副教授，有機化學、分析化學或無機化學領域優先考量。

申請人須具備化學或相關領域博士學位，具博士後研究或教研工作經驗尤佳。有意者請將

- 1、履歷表
- 2、3-5 篇代表論著(PDF 檔案)
- 3、論著目錄
- 4、研究計劃與教學計劃各一份
- 5、介紹信三封(需包含博士班指導教授推薦函)

以電子郵件寄給清華大學化學系陳盈潔小姐
(Email: chen@mx.nthu.edu.tw, 網址: www.chem.nthu.edu.tw)

所有申請資料請於 2020 年 1 月 2 日、4 月 30 日、8 月 30 日前寄達。申請人面試將持續進行至員額聘滿為止。

DEPARTMENT OF CHEMISTRY at NATIONAL TSING HUA UNIVERSITY (TAIWAN) invites applications for tenure-track faculty positions in the area of Organic Chemistry, Analytical Chemistry or Inorganic Chemistry at the level of assistant or associate professor. The anticipated starting date of the appointment is in August 2021 or February 2022. Candidates must have a Ph.D. degree in chemistry or related discipline with postdoctoral or comparable research experiences preferred. Applicants should email a complete letter of curriculum vitae, a list of publications, 3-5 representative publications (PDF files), a detailed research proposal, a statement of teaching philosophy, and three letters of recommendation (One should be from Ph.D. thesis advisor) to Ms. Ying-Chieh Chen, Secretary of Search Committee (Email: chen@mx.nthu.edu.tw; Website: www.chem.nthu.edu.tw). Review of applications will begin on January 2, April 30, August 30, 2020 and will continue until the positions are filled.

● **國立清華大學物理學系及天文研究所誠徵專任教師**

Faculty Openings

Department of Physics and Institute of Astronomy

National Tsing Hua University

公告網址：<https://academicjobsonline.org/ajo/NTHU/Phys/PROF2020>

AcademicJobsOnline.org
National Tsing Hua University, Physics Department

Position ID:	NTHU-Phys-PROF2020 [#16632]
Position Title:	Faculty Position
Position Type:	Tenured/Tenure-track faculty
Position Location:	Hsinchu, Hsinchu 300, Taiwan [map]
Subject Areas:	Physics / Astrophysics (astro-ph), Atomic Molecular and Optical Physics, Condensed Matter Experiment, Condensed Matter Physics, Condensed Matter Physics; Condensed Matter Theory; Computational Physics; X-ray Spectroscopy; Electronic Structure; Ultrafast Dynamics, Condensed Matter Theory, HEP-Experiment (hep-ex), High Energy Physics, Optical Physics, Particle Physics, Plasma Physics, Quantum Computing
Appl Deadline:	2020/11/15 11:59PM (posted 2020/08/05, listed until 2020/11/15)
Position Description:	

*** the list date or deadline for this position has passed and new applications are no longer being accepted. ***

國立清華大學物理學系及天文研究所 誠徵教師公告

國立清華大學物理學系及天文研究所誠徵助理教授級以上教師。教師需參與大學部及研究所之教學，能以英語授課、發展世界級的研究計畫，有成為我國乃至全球頂尖學者的潛力，非華人者最好具中文讀寫、溝通能力。

有意者請寄送履歷、著作目錄、至多五篇代表著作、研究及教學計畫、三封(含)以上推薦信至新竹市光復路二段 101 號國立清華大學物理學系人事委員會，電子檔可寄至委員會信箱 personnel@phys.nthu.edu.tw，第一梯次截止日期為 109 年 9 月 1 日，通過聘任程序者最早起聘時間為 110 年 2 月 1 日；第二梯次截止日期為 109 年 11 月 15 日，通過聘任程序者自 110 年 8 月 1 日起聘。

有關本系相關資訊請至 <http://phys.site.nthu.edu.tw/>參閱

Faculty Positions Department of Physics and Institute of Astronomy National Tsing Hua University, Hsinchu, Taiwan

The department invites applications for a tenure-track faculty position at the assistant professor level. Successful candidates are expected to teach at both undergraduate and graduate levels. He or she should be able to develop competitive research programs and has the potential to become a top scholar internationally. Research and teaching experiences beyond Ph.D. are preferred. Under normal circumstances, proficiency in Mandarin is required. Applicants should submit a resume, a list of publications, up to five representative works, a description of research and teaching plans. The candidate should also arrange at least three reference letters to be sent to the Personnel Committee, Department of Physics, National Tsing Hua University, No. 101, Sec. 2, Kuang Fu Road, Hsinchu 30013, Taiwan, via postal mail or e-mail to personnel@phys.nthu.edu.tw. Application material for the first batch must be received by September 1, 2020. If successful, the earliest employment starts on February 1, 2021. Additionally, deadline for the second batch is November 15, 2020 and employment starts on August 1, 2021. Further information about the department can be found on the web:

<http://phys.site.nthu.edu.tw/index.php?Lang=en>

Application Materials Required:

Submit the following items online at this website to complete your application:

- Cover letter
- Curriculum Vitae
- Research statement
- Teaching statement
- Publication list
- Up to five representative works
- Three or more reference letters (to be submitted online by the reference writers at this site)

And anything else requested in the position description.

Further Info:

<http://phys.site.nthu.edu.tw/>

Prof. Yi-Wei Liu (personnel@phys.nthu.edu.tw)

Personnel Committee, Department of Physics and Institute of Astronomy,
National Tsing Hua University

No. 101, Sec. 2, Kuang Fu Road, Hsinchu 30013, Taiwan

● 國立清華大學化學工程學系誠徵專任教師

Faculty Openings

Department of Chemical Engineering

National Tsing Hua University

公告網址：

https://www.che.nthu.edu.tw/zh_tw/dcenews/%E5%9C%8B%E7%AB%8B%E6%B8%85%E8%8F%AF%E5%A4%A7%E5%AD%B8%E5%8C%96%E5%B7%A5%E7%B3%BB%E8%AA%A0%E5%BE%B5%E5%B0%88%E4%BB%B%E6%95%99%E5%B8%AB%0D%0A%C2%A0-19159504

國立清華大學化學工程學系誠徵專任教師

國立清華大學化學工程學系，誠徵專任助理教授、副教授或教授 1-2 名

應徵資格：具相關理工科系之博士學位，研究專長為高分子、人工智慧在化工程序系統工程的應用、能源與環境工程、生化工程以及其他化工相關領域。且可教授化工必修科目者。

應聘日期：自 2021 年 8 月 1 日起。

申請截止日期：2020 年 11 月 30 日。

申請者請提供：履歷表、學位證書影本、大學及研究所成績單影本、完整著作目錄、教學計畫、研究計畫、個人資料簡表(此表亦可自 <https://drive.google.com/file/d/1f5JBSfJSBMHeN-wqdZeYCxCfWVxotMP-/view?usp=sharing> 下載)及三位推薦人的姓名、住址、電話、電子郵件信箱(此一階段暫時無需繳交介紹信)。

申請資料請郵寄至：30013 新竹市光復路二段 101 號 清華大學化工系新聘教師
初審小組召集人 段興宇 教授 收

電話：(03)572-3661

傳真：(03)571-5408 電子信箱：hytuan@che.nthu.edu.tw

公告網址：

<https://www.che.nthu.edu.tw/en/dcenews/%0D%0AFaculty-Positions-Open-19159504>

**FACULTY POSITIONS OPEN
DEPARTMENT OF CHEMICAL ENGINEERING
NATIONAL TSING HUA UNIVERSITY
TAIWAN**

The Department of Chemical Engineering, National Tsing Hua University, seeks highly qualified individuals for 1 to 2 positions in the assistant, associate or full professorship levels. The applicant must have a Ph.D. degree in engineering or science, with research expertise in polymer, artificial intelligence in chemical process system engineering, energy and environmental engineering, biochemical engineering and other related fields in chemical engineering, and can teach related courses on chemical engineering. Application materials including curriculum vitae, copies of diplomas, copies of undergraduate and graduate transcripts, full publication list, teaching and research plans, contact information of three referees (only a list is needed upon submission) and the CV at-a-glance (available on <https://drive.google.com/file/d/1f5JBSfJSBMHeN-wqdZeYCxCfWVxotMP-/view?usp=sharing>) should be sent to Professor Hsing-Yu Tuan by November 30, 2020 at the following address:

Professor Hsing-Yu Tuan,

Coordinator, Faculty Search Committee

Department of Chemical Engineering, National Tsing Hua University

#101, Sec. 2, Kuang-Fu Road, Hsinchu 30013, Taiwan

Tel : +886-572-3661

Fax: +886-3-571-5408

E-mail:hytuan@che.nthu.edu.tw

● **國立清華大學動力機械工程學系誠徵專任教師**

Faculty Openings

Department of Power Mechanical Engineering

National Tsing Hua University

公告網址：

<https://pme.site.nthu.edu.tw/p/406-1308-181354,r4642.php?Lang=zh-tw>

國立清華大學動力機械工程學系徵聘教師啟事

本系誠徵助理教授以上專任教師數名，需求領域：

- 電機與控制領域
- 固體力學與微奈米領域
- 機械設計與製造領域
- 熱流與能源領域

申請者需具有前敘需求領域相關專長之博士學位(或半年內即將獲得)。

本系針對學術成就卓著之傑出新進教師，額外提供彈性薪資獎勵。

欲於 2021 年 8 月 1 日起聘之申請者，請於 2020 年 12 月 2 日前將資料寄達；若於截止日後繳送資料，將至下一次徵聘討論。

應檢具資料：

1. 申請者個人資料簡表(CV Abstract)
2. 申請資料清單(checklist)
3. 履歷表
4. 著作目錄
5. 代表性研究論文(最多 5 篇)
6. 推薦函兩封(可於截止日期前以郵遞或 e-mail pdf 檔方式寄達本系)
7. 最高學歷證件影本或預定取得學位之證明(須經指導教授簽名)
8. 成績單影本：大學(含)以上(申請副教授職級以上者得免附)
9. 教學計畫書與可授課之課程大綱(申請人若有教學經驗者可附教學意見調查結果)
10. 研究興趣與研究計畫書
11. 其他有助於申請之資料(如：得獎與專利)

註：以上資料完整之申請者方予審查

意者請備齊資料以 pdf 檔 e-mail 至：pme@pme.nthu.edu.tw。

聯絡人：梁玉琴小姐

電話：03-5719034，傳真：03-5722840

E-mail: pme@pme.nthu.edu.tw

本系網站：www.pme.nthu.edu.tw

Faculty Position in Department of Power Mechanical Engineering National Tsing Hua University

The Department of Power Mechanical Engineering at National Tsing Hua University, Taiwan, R.O.C., invites applications for full-time tenure-track faculty positions (assistant, associate, or full professor) in the following areas:

- Electrical Engineering and Control
- Solid and Nano-micro Mechanics
- Mechanical Design and Manufacturing
- Thermal Science, Fluid Mechanics and Energy

Prospective applicants should currently have a doctoral degree (PhD.), or will obtain one within the next 6 months. Additional salary bonuses will be awarded to the new faculty member with outstanding academic records.

Applicants who submit their material before **December 2, 2020** will be considered for the position with the starting date of **August 1, 2021**. Any application material received after the due date will be considered for the next term.

If interested, please submit the following application materials:

1. Abstract of curriculum vitae, CV Abstract
2. Checklist
3. Curriculum vitae
4. Publication list
5. Selected publications (up to 5 papers)
6. Two reference letters (sent by regular mail or e-mail in PDF format before the due date)
7. A copy of doctoral degree certificate, or a letter stating the expected graduation date with the signature of the applicant's thesis advisor
8. Transcripts or academic records of both undergraduate and graduate studies (optional for applicants of associate and full professor position)
9. A statement of teaching interests with course outlines. For applicants who have teaching experience, course evaluation results may be supplemented.
10. A statement of research interests and plans
11. Other materials that help demonstrate the applicant's accomplishments such as certificates, awards, patents

Note: Further review process will only commence if the preceding application materials are complete.

All the application materials (except reference letters) should be sent in PDF format by e-mail, E-mail: pme@pme.nthu.edu.tw.

Phone: 886-3-5719034 (Contact Ms. Liang) Fax: 886-3-5722840

E-mail: pme@pme.nthu.edu.tw

- **國立清華大學電機工程學系誠徵專任教師**
Faculty Openings
Department of Electrical Engineering
National Tsing Hua University
公告網址：<http://web.ee.nthu.edu.tw/p/404-1175-37905.php>

國立清華大學電機工程學系誠徵專任教師數名

一、國立清華大學電機工程學系（含電子工程研究所、通訊工程研究所、光電工程研究所）誠徵教授、副教授、助理教授，需求相關領域(但不限於)如下：

- 1) Robot intelligence
- 2) Hardware security architecture
- 3) Nano-electronic devices and theory
- 4) Compound semiconductor electronics
- 5) Artificial intelligence for communications
- 6) Internet of things
- 7) Semiconductor photonics
- 8) Laser optics

二、【應徵資料】：合乎上述條件者，且具備優異學術發展潛力者，請備以下資料 email 至 recruit@ee.nthu.edu.tw：

*收件截止日(含推薦信)：110.01.19(最早起聘日：110.08.01)

*以下所需資料，請各成一個 PDF 檔

(寄件主旨範例：應徵國立清華大學電機工程學系專任教職-xxx 博士)

檔名範例：1.xxx 博士申請資料-申請信函；2.xxx 博士申請資料-個人履歷表)

- 1) 申請信函（需註明應徵職級及學術專長領域）
- 2) 個人履歷表（需含學經歷、研究方向、研究成果、著作目錄、可開授之課程及其規劃）
- 3) 未來五年研究計畫簡述
- 4) 學位證件影本及成績單（均含大學及研究所）
- 5) 研究成果代表作影本
- 6) 推薦信三封（須由推薦人直接寄出並含推薦人之簽名）
- 7) 其它有助審查資料

【聯絡電話】：03-5731150

【傳真】：03-5715971

【E-mail】：recruit@ee.nthu.edu.tw

Faculty Openings 2021

The Department of Electrical Engineering (including the Institute of Electronics Engineering, the Institute of Communications Engineering, and the Institute of Photonics Technology) at National Tsing Hua University is inviting applications for faculty positions at all levels (professors/associate professors/assistant professors) including (but not limited to) the following areas :

- 1) Robot intelligence
- 2) Hardware security architecture
- 3) Nano-electronic devices and theory
- 4) Compound semiconductor electronics
- 5) Artificial intelligence for communications
- 6) Internet of things
- 7) Semiconductor photonics
- 8) Laser optics

Please prepare the following required application materials and email the electronic files to **recruit@ee.nthu.edu.tw**.

*Application deadline (including the reference letters): January 19, 2021
(The hiring period starts from August 1, 2021).

*Please note that the application materials should be provided separately as individual PDF files.

(Example of email subject line: "Application for Faculty Positions in NTHUEE-Dr. (name)")

Example of file names: "Dr. (name) application material- letter of application", "Dr. (name) application material- curriculum vitae.")

- 1) A letter of application (which should clearly indicate the position you apply for with a list of your research interests)
- 2) A curriculum vitae including the candidate's education background, research interests, research achievements, publication list, and teaching interests
- 3) A research plan statement (5-year prospect)
- 4) Photocopies of degree certificates and transcripts
- 5) Photocopies of major publications and research achievements
- 6) Three reference letters (which should be sent directly from referees and should contain referees' signatures)
- 7) Other helpful materials

【Tel】 : 03-5731150

【Fax】 : 03-5715971

【E-mail】 :recruit@ee.nthu.edu.tw

- **國立清華大學服務科學研究所誠徵專任教師**

Faculty Recruiting

Open Rank Faculty Search

Institute of Service Science, National Tsing Hua University, Taiwan

公告網址：

<https://issannouncement.blogspot.com/2020/05/faculty-recruitinginstitute-of-service.html>

Faculty Recruiting

Open Rank Faculty Search

Institute of Service Science, National Tsing Hua University, Taiwan

The Institute of Service Science (ISS) at the College of Technology Management, National Tsing Hua University, Taiwan, invites applications for a full-time tenure-track faculty position in Information Systems or Business Analytics, starting Fall 2021.

ISS is a multi-disciplinary research institute with PhD and Masters programs. Our faculty's research is in the areas of **Business Management** (including Information Systems, Business Analytics, Marketing, Service Innovation and Design, Strategy, Organizational Behavior, and Human Resource Management). With 10 full-time faculty members, 16 PhD students, and 40+ Masters students, ISS is a highly collegial and dynamic institute, working on research with social impact. Our faculty are actively engaged in theoretical and applied research spanning information systems, e-service, service management, data science, marketing, and human-computer interaction.

Our institute is seeking to expand our faculty in Information Systems and Business Analytics. Candidates should demonstrate excellent research and teaching capabilities in one of these academic domains. We expect the faculty member to play a key role in advising and teaching at the PhD and Masters programs.

National Tsing Hua University (NTHU) is a top-ranked research university in Hsinchu, Taiwan, famous for innovative insights and advanced studies of science and technology.

The Institute of Service Science was launched in 2008 under the College of Technology Management, AACSB accredited in 2015 and recognized as a leading Technology Management School in Taiwan. ISS is the first graduate program in Asia promoting Service Science, Management, Engineering and Design (SSMED). For

more information on our Institute, please visit our web site at
<http://www.iss.nthu.edu.tw>.

Employment conditions are commensurate with rank and experience, according to Taiwan Ministry of Education rules. NTHU offers on-campus accommodation for faculty, and two highly-regarded public kindergartens and elementary schools for faculty children. ISS will also assist eligible candidates to apply for the Yushan Scholar Program, which provides annual salary supplements to scholars with outstanding academic performance.

To apply, please send your cover letter, curriculum vitae, research and teaching statements, upto three key papers, and list of references (at least two; we might ask them later to directly send us letters).

EMAIL: office@iss.nthu.edu.tw

www.iss.nthu.edu.tw

Application Deadline: The search committee will begin reviewing applications, and applications will continue to be accepted until the positions are filled.

● **國立清華大學竹師教育學院學士班誠徵專任教師**
Faculty Openings

Interdisciplinary Program of Education, College of Education

National Tsing Hua University

公告網址：<http://bulletin.site.nthu.edu.tw/p/404-1086-175773.php?Lang=zh-tw>

【徵聘公告】竹師教育學院學士班徵聘專任助理教授(含以上)教師 1 名

一、申請資格：具國內外博士學位，且具教育相關跨領域研究經驗。國籍不拘，具教學經驗者且能全英語授課者優先考慮。

二、請檢具以下紙本及電子檔文件：

- 個人履歷。
- 博士學位證件影本（本國人持國外學歷者需經臺灣駐外使館／代表處認證）。
- 代表著作至多 10 篇，需附上全文。
- 已發表之著作目錄清單(包含前項代表著作)，須依據最新資訊註明論文發表之期刊所收錄之資料庫(例如：SSCI/SCI 或 TSSCI)、所屬學術領域(例

如：JCR Web: Education and Educational Research)與排名，以及 Impact Factor 相關資訊。

- 曾擔任主持人之研究計畫或參與之研究計畫(須註明計畫主持人)清單。擔任主持人之研究計畫需另呈現研究計畫成果之摘要內容(中文：1000 字或英文 500 字內)、主要研究成果清單等。參與之研究計畫，需另呈現個人對研究計畫之主要貢獻。
- 曾獲得國內外獎項或榮譽之清單，並簡要說明(中文：300 字或英文 200 字內)。
- 曾於各大專校院教授之課程或可授課之課程名稱，及其課程內容說明(含課程概述、授課大綱及參考書目)。
- 可以全英文講授教育相關科目者，請附課程內容說明(含課程概述、授課大綱及參考書目)。
- 得提供推薦函一至三封
- 其他助審資料。

三、其他須知事項：

- 經本院初審通過後，應徵者須親自至本院面談並進行一場學術演講，旅費等一切費用自理。
- 初審不符合資格條件者，諒不另行通知，申請資料概不退還。

四、起聘時間及職級：最早自 110 年 2 月 1 日起，職級為助理教授(含)以上。

五、申請期限：本班長期徵聘專任教師。1 月 1 日前寄達者，1 月 31 日前通知符合資格條件者面談；5 月 1 日前寄達者，5 月 31 日前通知符合資格條件者面談；8 月 1 日前寄達者，8 月 31 日前通知符合資格條件者面談；11 月 1 日前寄達者，11 月 30 日前通知符合資格條件者面談。

六、投件方式：請檢具上述資料，將繳交資料依上述順序以電子檔(PDF 合併檔)寄至 ipedu@my.nthu.edu.tw。(聯絡方式：(03) 5715131#73004 藍小姐)電子郵件標題註明「應徵專任教師」。

公告單位：國立清華大學

● **國立清華大學生命科學院誠徵專任教師**

Faculty Openings

College of Life Science

National Tsing Hua University

公告網址：<http://college.life.nthu.edu.tw/news/news.php?Sn=822>

國立清華大學生命科學院誠徵專任教師

國立清華大學生命科學院誠徵專任助理教授(含)以上教師數名

起聘日期：2021 年 2 月 1 日

延聘條件：

1. 具博士學位且有博士後研究經驗。
2. 能與本院教師形成整合性教學或研究團隊者；能支援大學部教學者優先考慮。

延聘領域：

本年度希望延聘符合下列領域的優秀教師

1. 人類微生物體學 Human microbiome
2. 再生醫學 Regenerative medicine
3. 分子醫學 Molecular medicine
4. 神經醫學 Medical neuroscience
5. 合成生物學 Synthetic biology
6. 精準醫學 Precision medicine
7. 計算生物學 Computational biology
8. 生物資訊與結構生物學 Bioinformatics and structural biology
9. 系統神經科學 Systems neuroscience
10. 其他生命科學相關領域 Life science associated field

申請截止日期：2020 年 8 月 21 日

申請方式與應備資料：

應徵者請將個人資料表及詳細學經歷資料(請附博士證書影本)、研究成果簡述、教學計畫、研究計畫及三封推薦信，於截止日期前寄交新竹市光復路二段 101 號生科二館 205 室清華大學生命科學院聯合初聘小組收。

本院資料請見 <http://college.life.nthu.edu.tw/>，若有任何疑問，歡迎致電子郵件到 recruit@life.nthu.edu.tw。

The College of Life Science of National Tsing Hua University (NTHU) in Hsinchu, Taiwan, invites applications for faculty positions at all levels, with an expected start date of February 1st, 2021. The college provides outstanding opportunities for faculties to undertake advanced researches and engage in excellent educational programs. We seek for outstanding candidates from all fields of life sciences, with special emphasis on the following fields:

1. Human microbiome
2. Regenerative medicine
3. Molecular medicine
4. Medical neuroscience
5. Synthetic biology
6. Precision medicine
7. Computational biology
8. Bioinformatics and structural biology
9. Systems neuroscience
10. Life science associated field

NTHU is situated in Hsinchu, Taiwan, embraced by the Hsinchu Science Park and Hsinchu Biomedical Science Park. In addition to having a beautiful campus, NTHU is recognized as a leading research university in Taiwan. Applicants should provide the following documents: (1) curriculum vitae, personal information, publication list, (2) a cover letter, (3) statement of research achievements, (4) statement of research and teaching plan, (5) a photocopy of Ph.D. diploma, and (6) three reference letters (referees should directly send the letters to us via email or post).

Please submit your application with the required documents by August 21st, 2020, to Faculty Recruitment Committee, College of Life Science; 101, Sec 2, Kuang Fu Road, Hsinchu 30013, Taiwan. For electronic submissions and additional inquiries please contact us by Email: recruit@life.nthu.edu.tw. Furthermore, the information regarding the research of our college is available at <http://college.life.nthu.edu.tw/>.

- **國立清華大學藝術學院學士班誠徵專任教師**
Faculty Openings
College of Arts
National Tsing Hua University
公告網址：<http://ipta.nthu.edu.tw/?p=8188>

國立清華大學 藝術學院學士班 徵聘專任副教授（含）以上 1 名

- 一、職稱：副教授（含）以上教師 1 名
- 二、聘任條件
 1. 具國內外大學博士學位或具副教授以上證書者。
 2. 申請者學術領域專長：跨領域之科技藝術相關藝術創作、策展或研究（科技文化研究、科技藝術政策研究、數位美學、數位影音像、策展實務...等）。
 3. 從事科技藝術創作十年以上，成果具有領導性、前瞻性，且成就卓越者；十年內曾策劃國際級科技藝術展覽至少五次以上，並在國際展覽或國際研討會/論壇曾受邀擔任主持人或演講者。
 4. 具備十年以上科技藝術教學經驗，曾於國內或國外科技藝術相關學術機構任職或任教，並具有國際教學經驗者且能用英文授課猶佳。
 5. 聘任後，除在藝術學院學士班開設科技藝術跨域課程，並需協助跨院國際碩士學程相關跨域課程。
- 三、檢附資料（除推薦信外，以下資料各一式七份。如未依照規定繳齊資料，一律視為資格不符。）：
 1. 個人履歷表（含自傳、學經歷、研究方向、研究成果、著作目錄...等）。
 2. 學歷證明文件影本，與副教授以上證書影本。
 3. 七年內公開發表之科技藝術創作（至少 15 件），或著作資料。
 4. 三封推薦函（需和審查資料分開，必須由推薦者簽名郵寄一式一份，共三位推薦者。或可由推薦者將簽名之推薦函 e-mail 或傳真至業務負責人。）
 5. 可授科技藝術跨域課程綱要（至少四門，兩門大學部課程、兩門碩士班課程）。
- 四、應徵方式
 1. 應聘者應於 110 年 3 月 8 日（星期一）止，一式七份，以掛號寄達：30014 新竹市南大路 521 號 國立清華大學藝術學院 學士班收。（以郵戳為憑）
 2. 應聘者應檢具上述資料之電子檔，合併成一份電子檔後，請於 110 年 3 月 8 日(星期一)前，寄至 ipta@my.nthu.edu.tw，主旨請標明「應聘藝術學院學士班專任教師—應聘者姓名」。
 3. 經書面審查通過者，合於應徵條件者將另行通知面試。
- 五、聯絡資訊
 1. 藝術學院學士班網站 <http://ipta.nthu.edu.tw>
 2. 電話：03-5715131 #78802 /E-MAIL：ipta@my.nthu.edu.tw

● **國立清華大學生醫工程與環境科學系誠徵專任教師**

Faculty Openings

Department of Biomedical Engineering & Environmental Sciences

College of Nuclear Science

National Tsing Hua University

公告網址：<http://www.bmes.nthu.edu.tw>

國立清華大學生醫工程與環境科學系徵聘教師啟事

國立清華大學生醫工程與環境科學系是一個以科學跨領域教學研究為特色，具有優良傳統與光輝歷史的學術機構。目前設有「分子生醫工程與材料」及「生醫影像工程」二學程領域。本系將於2021年8月增聘助理教授級以上教師，竭誠歡迎有學術理想、有研究熱忱之優秀學者專家加入我們的行列。

一、職位：專任助理教授級以上數名。

二、專長領域：

(一)分子生醫工程與材料相關領域：生物晶片、奈米醫學、幹細胞與組織工程、轉譯醫學、診療傳輸、藥物化學、生醫光電

(二)生醫影像工程相關領域：生物醫學影像、分子影像、生物醫學電子、醫學系統與儀器。

三、資格：相關生命科學、醫學或理工背景博士。

四、需授課科目：電磁學、生理解剖學、物理化學、分子影像藥物擇一授課。

五、檢附資料：

(一)個人完整履歷：至少需含照片、姓名、出生年月日、聯絡方式，重要學經歷及其他個人資料。(請一併填列附檔CV at-a-glance資料)

(二)博士學位證書影本或教育部證書影本

(三)著作目錄、重要論文抽印本(代表著作最多6篇)。

(四)教學及研究計畫

(五)推薦人資料三位及英文推薦信(申請助理教授者，其中一位必須是博士論文指導教授)

六、起聘日期：2021年8月1日起聘。

七、申請截止日期：2020年12月22日。

八、收件地址：申請資料請寄至

30013 新竹市光復路二段101號

國立清華大學生醫工程與環境科學系

葉秩光主任收

電話：03-5725077

傳真：03-5718649

如有任何問題，請洽詢電子郵件位址: liuyichun@mx.nthu.edu.tw 或本系網址：

<http://www.bmes.nthu.edu.tw>。

Tenured and Tenure Track Faculty Positions Available

The Department of Biomedical Engineering and Environmental Sciences (BMES) at National Tsing Hua University (NTHU) provides the excellent interdisciplinary program in Taiwan. The multi-disciplinary course curriculum covers the fields of (A) Molecular Biomedical Engineering and Materials and (B) Biomedical Imaging Engineering. Further information about the department can be obtained via the internet at <http://www.bmes.nthu.edu.tw/>.

The department invites applications for one and more tenured or tenure track faculty positions to be commenced on August 1, 2021. The positions are open to outstanding individuals in the areas of (A) Molecular Biomedical Engineering and Materials, including biochips, nanomedicines, stem cells and tissue engineering, translational medicine, theranostics delivery, medicinal chemistry and biophotonics and (B) Biomedical Imaging Engineering, such as biomedical imaging, molecular imaging, biomedical electronics, medical systems and instruments. New faculty members would be responsible for offering both undergraduate and graduate level courses. These courses include: Electromagnetism, Human Anatomy and Physiology, Physical Chemistry, Molecular Imaging Pharmaceuticals. Teaching in English is required in some courses.

All levels of faculty positions are available. The successful candidates will be expected have a strong commitment to excellence in research as well as in teaching at the courses of the undergraduate courses of biomedical engineering. Applicants should submit a complete curriculum vitae, a list of publications, reprints, a detailed research proposal, a statement regarding teaching, and contact information of three references and recommendation letters (one of which has to include the Ph.D. advisor if you are applying for assistant professorship) to Prof. Chih-Kuang Yeh (Department of Biomedical Engineering and Environmental Sciences, National Tsing Hua University, 101, Sec. 2, Kuang Fu Road, Hsinchu 30013, Taiwan; E-mail: ckyeh@mx.nthu.edu.tw). All materials are expected to be received before December 22, 2020.

Should you have any question, please reach us by the email: liuyichun@mx.nthu.edu.tw or through the internet: <http://www.bmes.nthu.edu.tw/>.